
ÇEVRE YOLUNA ALTERNATİF OLABİLİR Mİ?
Salı, 27 Eylül 2022 13:21 - 

Fatsa şehir geçişinde ciddi sorunların yaşandığını sürekli yazıp-çiziyoruz.

Çevre yolu olmadığından dolayı geçişlerde muazzam tıkanıklıklar meydana geliyor.

Çevre yolu planlamasının bir arpa boyu yol almadığını da biliyoruz.

Geçici çözümler için Karayolları Samsun 7. Bölge Müdürlüğü Fatsa sınırları içinde kalan çeşitli
mevkiilerde kavşak çalışması yapacak. Kaldı ki bu çalışmalar çevre yolunun alternatifi olamaz.

Aybastı kavşağı, Dolunay kavşağı, Kutlukent kavşağı, otogar kavşağı, sanayi kavşağı,
stadyum-liman kavşakları düzenleme işleri ihale edilecek.

17 Ekimde yapılacak ihale, Samsun-Karayolları 7. Bölge Müdürlüğü, saat 10.00’da ihale
salonunda gerçekleşecek.
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Bunu niye yazdım?

Karayollarının Fatsa’nın bu ihtiyaçlarını tesbit edip çözüm araması Fatsa adına sevindirici.

Hatta bu kavşaklar Fatsa trafiğinin can damarları. Trafik akışının ana hatları. Trafik ışıklarının
olduğu geçişler.

Güzergahtaki mevcut durum trafik açısından çok akıcı değil.

Anılan kavşaklarda akış duruyor. Fatsa şehir geçişi saatler alabiliyor. Kaldı ki bu yol Karadeniz
Sahil yolunu oluşturuyor. Çevre yolu olmayan Fatsa’da şehir geçişinin tıkandığına her daim
tanık oluyoruz.

Çevre yolu bakımından sıkıntı yaşanan Fatsa’da bu kavşaklarda yapılacak olan çalışmalarla
‘geçici olarak’ trafik rahatlayabilir.

Bu planlamada da görüldüğü gibi çevre yolu hayali uzun yıllar alabilir.

Altı kavşakta yapılacak olan çalışmalardan ben böyle bir sonuç çıkardım.

Bunun da bilinmesini istedim.

Bu durum çevre yoluna alternatif olabilir mi?

Sorunun cevabını da siz verin...
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*             *             *

İKİ BÜYÜK KURUMDA SEÇİM VAR

Fatsa Ticaret ve Sanayi Odası ile Fatsa Ticaret Borsasında meclis ve yönetim kurulu seçimleri
yapılacak.

Her iki kurumun mevcut başkanları yönetimlerine yeniden adaylar.

Ticaret Borsası seçimi 1 Ekim cumartesi günü yapılacak.

Başkan Ali Feyzi kongreye davet için gazetemize bir ziyarette bulundu.

Sayın Feyzi’ye nezaketinden dolayı teşekkür ediyorum.

Bu kurumlar Fatsa’nın önemli kuruluşları.

Çalışmalarına bakıldığında vizyonları çok üst düzey.

Yöneticileri bakımından da tecrübeli ve birikimli simalarla yol alıyorlar. Bir anlamda Fatsa’nın
zenginler klubü fertleri de denilebilen kişilikleri.

Kurumsal sorumluluklarını fevkalade yerine getiriyorlar ve başarılı çalışmalar ortaya koyuyorlar.

Geçen hafta Ticaret Borsası başkanı Ali Feyzi; fındık fiyatları konusunda cumhurbaşkanımıza
açık mektup yazmış ve fiyatın düşüklüğünden ve fındıkdaki tekelleşmeden kaynaklı şikayetleri
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cesaretle dile getirmişti.

Kendiside fındık ticareti yapan Ali Feyzi, sorunları açık yüreklilikle ilgili makamlara ulaştırmakta
sıkıntı görmemişti.

Bölgemiz fındık bölgesi. Alım sürecinin yaşandığı günlerdeyiz.

Tabii ki borsa başkanı olarak Ali Feyzi taşın altına elini koyacaktır. Fiyat politikalarında fikrini
söyleyecektir. Bunu da başarı ve cesaretle yerine gitiriyor zaten.

Fatsa Ticaret Borsası seçimi 1 Ekim cumartesi günü.

Peşinden Ticaret ve Sanayi Odası seçimi.

Tayfun Karataş’da start verdi.

Bağlı ilçelerden çalışmalarına başladı.

Hinderlandı çok geniş. Altı ilçede üç bine yakın üyesi var.

Karataş yeniden aday olacak.

Her iki kurumun başında bulunan başkanlarımıza çıktıkları yolda başarılar dileriz...
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*             *             *

MUHALEFET MUSTAFA ADIGÜZEL’DEN SORULUR

“Muhalefeti tam manasıyla yapan birisi var mı?” diye sorsalar akıllara ilk gelecek isim CHP
Ordu milletvekili Mustafa Adıgüzel olur.

Adı üstünde muhalefet.

Milletvekili Adıgüzel muhalefet kavramına uygun ciddi işler yapıyor.

Bir bakıyorsunuz Altınordu’da Melet Irmağı yatağından kum-çakıl yağması yapıldığı iddiasının
başında, bir bakıyorsunuz Fatsa’nın Elekçi Irmağının zehirli maden sularıyla zehirlendiğinin
açıklamasında, bir bakıyorsunuz Ünye’nin Cevizderesinde doğa tahribatı yapılıyor iddialarının
peşinde.

Bunlarla beraber daha onlarca sorunu gündeme taşımak Adıgüzel çalışmasıyla karşımıza
çıkıyor.

Meclis çalışmalarındaki muhalefeti bir başka başarı hikayesi.

Geçen hafta meclise “FINDIK KANUN TEKLİFİ” vermesi.

Mükemmel bir muhalefet.

Yaklaşık kırk yıldır basın ve siyasetin içindeyim ilk kez muhalefet görevini bu kadar hassasiyet
ve ciddiyet içinde yapan bir milletvekili görmedim.
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Nerede bir arıza var hooop Adıgüzel orada.

Nerede bir haksızlık, hukuksuzluk, yolsuzluk var hooop Adıgüzel orada.

Nerede bir merkezi ve yerel yönetimlerden şikayet var hooop Adıgüzel orada.

İnanın kuş uçurtmuyor.

Tam saha muhalefet çalışması içinde.

Başarılar dileriz Adıgüzel...

*             *             *

KAYMAKAM AVNİ KULA’YA ZİYARET

Geçen hafta yeni kaymakamımız Avni Kula’ya “hoş geldiniz” ziyareti yaptık.

Ziyarette; meslek büyüğümüz Güneş Gazetesi sahibi Feridun Altuntaş, Ordu Olay Gazetesi
Fatsa temsilcisi Muharrem Göç ve ben deniz birlikte olduk.

Avni Kula, Mersin Erdemli ilçesinden geldi. Kayserili. Mesleğinde tecrübeli.

“Kayserili” sohbeti yapılırken... Trabzonlulara da atıflarda bulunduk. Göndermeler yaptık.
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Avni bey esprili. Mülkiyeden mezun. İşinin tam uzmanı.

Tabii büyükşehir statüsündeki il ve ilçelerde yatırım ve hizmet alanları vali ve kaymakamlar için
sınırlı.  Eğitim, sağlık ve güvenlik alanları onlar için asli görev. Yatırım ve hizmet alanları dar
çerçevede.

Bu durumu ortaya koyarken Avni Kula’dan yerel dinamiklerimizin yanında olmasını diledik.

Yerel yönetimlerimizin, STK’larımızın, kanaat önderlerimizin, esnaf ve sanatkarlarımızın
yanında durmasını talep ettik.

Her ne kadar yatırım ve hizmetlerin yapılmasında etkin olamasalarda, bütçeleri olmasada bu
alanlardaki beklentilere öncülük yapma durumunda ilçemizin kazanacağını belirttik.

Şahsi ilk intibağım pozitif. Zaman ne gösterir bekleyeceğiz.

Hoş geldiniz Sayın Avni Kula...

*             *             *

BAŞKAN KİBAR’A VE İL MÜDÜRÜMÜZ ORTATEPE’YE TEŞEKKÜR
EDERİZ

Basın İlan Kurumu Ordu İl Müdürümüz İbrahim Ortatepe ile birlikte Fatsa Belediye Başkanı
Etem Kibar’ı ziyaret ettik.

Fatsa’nın duayen gazetecileri Feridun Altuntaş, ben deniz ve Mehmet Özmaden hazır bulundu
bu ziyarette.
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İl müdürümüz genç ve dinamik.

Basın sektörünün sorunlarını biliyor. Bu sorunlara bir nebze de olsa çözüm üretebilmek için ilgili
kurum ve kuruluşlarla basın adına istişarelerde bulunuyor. ‘Basın ayakta duracaksa birlikte
çözümler üretmeliyiz’in peşinde.

İl müdürümüz İbrahim Ortatepe Sayın Kibar’la görüşmek istedi. Ben deniz de randevu
işlemlerini tamamlayıp müdürümüzle başkanımızı, duayen meslektaşlarım eşliğinde
buluşturdum.

Sorunlarımızı konuştuk.

Başkan Kibar başından beri verilen desteklerin arttırılarak verileceğini açıkladı.

İşi gazetecilik, basıncılık olan herkesin yanında olacaklarını beyan etti.

Basın ilan il müdürümüz Ortatepe’de bu sözlerin daha güçlü, objektif ve tarafsız basının
hayatına devam edeceği vurgusunu yaptı.

Basın; biliniyor ki amacına uygun çalışırsa bir milletin ortak sesidir. O ses de hizmet ve yatırımın
yolunu açmaktadır.

Bizlerde bu anlayışla bir araya geliyoruz.

Basın İlan Müdürümüze ve başkan Kibar’a bu duyarlılıklarından dolayı ben de meslektaşlarım
adına teşekkür ediyorum.
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